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DESON Group has focused on the development of “DESON” brand and now become a professional enterprise 
integrating R&D, design, manufacture, and sales of high-end and special hotel food& beverage furniture and supplies.
With fashionable, graceful and customized design, DESON products will meet individual and customized 
requirements of high-end customers. DESON always insists on the originality in design and owns several designers 
from aboard and a forward-thinking and creative designer team. 

DESON集团倾力打造“DESON”品牌，发展成为一家集研发、设计、生产和销售高端酒店特色餐饮家具和用品于
一体的专业化企业。

DESON产品时尚, 优美, 人性化设计, 能满足高端客户的个性化定制需求。设计上始终坚持原创精神，拥有国外多
名设计师和一支思想前卫具有创新能力的设计师队伍。

ABOUT DESON
Simple, Pragmatic, Creative. Simplicity is Beauty! 
简约、实用、富有创意，简单就美好！
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布 菲 车

Individual design, to match with hotel style and main color 
个性化设计、注重和酒店风格、色调更好地搭配
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模 块

Individual design, to match with hotel style and main color 
个性化设计、注重和酒店风格、色调更好地搭配

Individual design
色调更好地搭配

Individual design
色调更好地搭配
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配 件
Individual design, to match with hotel style and main color 
个性化设计、注重和酒店风格、色调更好地搭配



FOLDABLE
LINE  2
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折叠展示图Foldable Demonstration





THANK YOU 
FOR YOUR SUPPORT 
TO DESON

非 常 感 谢 您 对 D E S O N 的支持！


